
 
 
 
 
 
 

Till Umeå kommunfullmäktige, 2021-08-26 

Nyligen genomfördes den digitala slutkonferensen för Sharing City Umeå – ett 

samverkansprojekt mellan näringsliv, offentlig sektor, universitet och institut. Syftet med 

projektet har varit att undersöka ekonomiska och miljörelaterade möjligheter och risker med 

delningstjänster – att låna, hyra och byta i stället för att äga. 

Under denna digitala slutkonferens var det glädjande att se hur även de styrande partierna i 

Umeå ser nyttan i delningstjänster och vill prioritera fortsatta satsningar. Janet Ågren, 

kommunalråd för Socialdemokraterna, lyfter bland annat Fritidsbanken som en särskilt bra 

social och grön hållbar tjänst. 

Samtidigt har vi sett hur fritidsnämnden de senaste åren haft det kämpigt ekonomiskt. Det har 

lett till minskade bidrag och att Fritidsbanken befarade att de skulle tvingas lägga ned sin 

verksamhet. Lyckligtvis blev det inte så, men denna fortsatta osäkerhet är en onödig stress för 

medarbetare och undergräver allmänhetens bild av Fritidsbanken som en bestående och 

prioriterad kommunal inrättning. 

Det räcker inte med att lovprisa delningstjänster och en viktig verksamhet som Fritidsbanken 

utan att också kunna garantera och konkretisera en stabilitet och långsiktighet i kommunens 

stöd.  

Därför ställer Vänsterpartiet följande fråga till Janet Ågren (S): 

Hur ska Umeå kommun säkerställa Fritidsbankens framtid? 

   


